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De opening 
Na het welkom door Fulco Treffers en Ronald Schepers kwam burgemeester Charlie Aptroot 
aan het woord: ‘Het is van belang dat we mensen bereiken die normaal niet bij 
bijeenkomsten van de gemeente zijn, of weinig zeggen. Vroeger gingen mensen naar 
Zoetermeer die geen woning konden vinden in Den Haag of Rotterdam. De kinderen van 
deze mensen zoeken nu een woning in de stad. Wat willen zij?’  
 
Wethouder Paalvast vult aan: ‘Er zijn diverse dilemma’s in Zoetermeer en waar kiest u dan 
voor? En waarom? Wat is kwaliteit voor de Zoetermeerders?’ Met deze vragen gingen we 
aan de slag. 
 
De resultaten van ronde 1 
Bij de eerste ronde van de samenspraak ‘Mijn stad, mijn toekomst’ haalden we veel 

informatie op bij bijna 700 Zoetermeerders. Aan de hand van de Playlist van Zoetermeer 

gingen we de verschillende resultaten af en lieten we ook zien welke beelden 

Zoetermeerders bij Zoetermeer in 2030 vonden passen.  

Reacties 
Het publiek herkende zich in de beelden en greep de kans aan om aan te vullen. ‘Veel 
mensen die in het begin naar Zoetermeer kwamen, waren experimenteel ingesteld. Ze 
pionierden, met ontberingen die bij een nieuwe stad hoorden. Deze 
mensen maakten de stad zoals die nu is. Niet iedereen is het eens met de 
stelling dat Zoetermeer ‘saai’ is. Er was deze zomer overal wel wat te 
doen. Hierna ging iedereen in twee groepen met elkaar in discussie over 
de dilemma’s. De volgende conclusies kwamen naar voren:   
  
Incomplete stad 

• Zoetermeer is incomplete stad, en dat is prima! Want dan kun je er 
nog van alles mee doen en van maken. Dat geeft ruimte!  

• Het zou mooi zijn als de gemeente ruimte creëert door 
maatschappelijke initiatieven te faciliteren. Dat geeft ons als bewoners 
en bedenkers de mogelijkheden om iets te creëren wat past bij 
Zoetermeerders.  

• We denken daarbij eerder aan plekken en aan intieme evenementen 
met een soort huiskamergevoel. 

• Uitgaansgelegenheden voor jongeren zijn wel (te) beperkt. 
 

Regio – stad - wijken 
• Incompleetheid betekent wel dat je meer moet 

samenwerken met de regio, en de regio ook veel beter 
moet kunnen bereiken. Rotterdam en Leiden met het 
openbaar vervoer moeten veel beter en sneller. Hier is 
zeker zorg over.  

• Zoetermeer is vooral een stad om prettig in te wonen. Je 
kan naar buiten, er zijn sportvoorzieningen, 
evenementen. Mensen gaan bijvoorbeeld barbecueën in 
parken. Dit hoef je niets speciaals voor te creëren of 
organiseren, dat gebeurt vanzelf.  

https://doemee.zoetermeer.nl/lopende+projecten/schaalsprong+ronde+2/uitkomsten+ronde+1/default.aspx


• Iedereen herkent dat er meer woningen nodig zijn, zeker voor starters 
en senioren. Meer diversiteit in typen huizen is een must. 

• Maar het is ook erg fijn als er in de wijken een eigen dynamiek is. Zou 
CKC daar niet een rol in kunnen spelen? 

• De aanwezige bewoners vinden dat er meer woningbouw in het 
centrum en het Entreegebied (Afrikaweg en omgeving) kan. ‘We willen 
mooie moderne architectuur.’ 

• De pleinen van diverse wijkwinkelcentra zijn verouderd.  en vreselijk 
om te zijn. Daar zou de gemeente met de inrichting een 
huiskamergevoel kunnen creëren. En meer woningen bijbouwen. 
 
Verleiden tot initiatief  
Heeft Zoetermeer voldoende betrokken inwoners, zodat er ook meer 
gebeurt? Over die vraag is de groep het niet 100 proces met elkaar 
eens.  
‘Het kan zeker beter, en als de verleiding om iets te doen vergroot wordt, dan gaat die 
actieve groep ook werkelijk opstaan en groeien. Dit is nog wel een uitdaging.’ Een idee van 
een soort coach/assistent/verbinder die kan ondersteunen spreekt wel aan.  
 

 


